

# Articles from Tådås

## Styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening 2008-10-19

2008-10-19 05:10:04 admin Tådås

### Information från styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening

2008-10-19

**Närvarande:** Gunilla Jägemalm, Olof Karlsson, Anneli Brander, Rolf Persson, Kerstin Svensson, Bo Willfors och Gunnar Sahlström.

**Plats:** hos Kerstin.

1. Uppföljning av föregående möte:  
Anneli åtog sig att göra **information** till nya medlemmar.  
Hon kontaktar också närpolisen för att få material om och få reda på var vi kan skaffa skylt om **grannsamverkan**.  
**Arkivering:** Gunilla har rensat bort och ordnat i det hon har av skrivelser men har inte plats med det. Rolf har ekonomipärmar och Gunnar tre pärmar med protokoll mm. Utöver original är det lämpligt att ha en uppsättning kopior av protokoll och andra viktiga handlingar. Frågan om arkivering kvarstår.
2. Vägverket har beslutat att vi inte får förbjuda **ridning** på våra vägar. Vi beslöt att för närvarande inte gå vidare i frågan.
3. **Vinterväghållning**. Den som tidigare skött det hade lämnat en offert som innehöll en hög fast avgift. Vi beslöt att inte anta detta eftersom Olle hade tagit reda på en annan billigare entreprenör (Rutgerson) som Olle får mandat att avtala med.  
Som tidigare är det Kerstin S, Bengt H och Anneli B som får begära extra snöröjning vid akut behov.
4. Genom att överklaga har vi fått ner **miljötillsynsavgiften** 25 %.
5. Peter Lennby har tagit bort **fåren** och enligt uppgift satt dit en tjur. Vilken risk finns? Konflikt med allemansrätten? Gunnar tar reda på vad kommunen anser med hänsyn till att cykelväg går i området.
6. Gunilla rapporterade att miljöchefen anser att det blir svårt att få rätt beträffande en misstänkt borrhäls **brunn**. Gunilla skriver och begär upplysningar efter förslag på skrivelse från Gunnar.  
Brunn 2 är nu avstängd. Brunn 5 inkopplad; har bra vatten.  
Gunilla talar med Sture om att kontakta borrhälsaren beträffande att åtgärda brunn 3 som har slam. Dräneringen därifrån behöver också

åtgärdas.

7. Kommunen har sänt ett nytt beslut för **reningsverket** med mindre uppdateringar.  
Betr kravet på badvattenkvalitet har Maria Hybinett meddelat oss att vi kan betrakta det som ett bör.
8. Stellan Persson har på föreningens mark fällt **träd** och kortat av andra utan tillstånd.  
Konflikt har uppstått bl a med Bosse W. S. vill ta ner fler träd för att få bättre utsikt men Bosse vill spara dem för att få bättre vindskydd.  
Styrelsen anser att bådas önskemål är viktiga men eftersom S. redan tagit ned flera träd få resten vara kvar tills vidare.
9. Några har fortfarande inte betalat **VA-avgiften**. De informeras att ärendena lämnas till kronofogden om de inte betalat före 1.11. Några har inte betalat vägavgiften.  
Ekonomi är bra.
10. **Trädgruppen** består av representanter från styrelsen, Gerd Kilnäs, Jan Panteus, Stefan Jaenson, Argeo Lamacchia, Bengt Hansson, Helena Jacobsen och Stellan Persson. Träff beslöts till den 8.11 kl 11. (Senare ändrat till 22.11 kl 10.30) Samling vid Reningsverket.  
Gerd hade informerat om ett föredrag den 11.11 om betydelsen av kulturmiljö.
11. Olle påpekade att det är viktigt att **stänga av vattnet** vid vägen då man är borta, särskilt vintertid. Kan bli vattenskador.
12. Övriga frågor:
  - a. Vi beslöt att inte motsätta oss att Ronny Eriksson uppför en **friggebod** ca 1 m från föreningens mark.
  - b. Det är viktigt att ta bort **hundbajs** från diken också så den inte blir nedstänkt som trimmar gräset där.
  - c. Skrivelse från Bengt Hansson m fl om ändring av hur **dagvatten** leds bort. Beslöts att Gunilla svara att det troligen blir för dyrt särskilt som man inte förklarat varför man skulle ändra.  
**12c ändring: Beslöts att Gunilla svarar att det numera bedöms vara tillräcklig möjlighet för avledning.**
  - d. skrivelse från Jimmy Nero om att kulvertera **diket** vid vägkurva ovanför Rolf Persson för att få säkrare möten, förbättra diket norr om Jimmys och ta bort ris. Vi anser att det är viktigt att köra försiktigt och vi har en princip att undvika kulverteringar för att undvika försämring av flöden, diket räcker för de flöden som det gäller och riset kommer att brännas. Vi kommer att diskutera vägkurvan senare.
  - e. Jan Olausson påpekar att Sita har tagit betalt både per kbm och per timme för att ta hand om **avloppsslammet**. Vi svarar att priset per kbm är lågt i jämförelse med det som enskilda fastighetsägare betalat och att vi bytt entreprenör.
  - g. Olle erbjöd sig att kontrollera placering och plombera **vattenmätarna** i vår.
  - h. Stellan Persson har kulverterat ca 6 m av dike utan att kontakta styrelsen i förväg. Vi har som princip att undvika **kulverteringar**, de kan ställa till med problem.

**12h tillägg: Påminnelse! Man måste kontakta styrelsen om man vill göra något som kan påverka andra.**

-i. Beträffande **eldning** vid Midsommarängen bör den undvikas (och särskilt att tända med t ex diesel). Det har visat sig att det är svårt att garantera att inte olämpligt material finns med. Föroreningar kan då föras ned vid regn via en spricka i berget till brunn 1. Vi har fått problem med brunn 2 och 3 som nu är avstängda och det kan bli allvarligt med ytterligare en brunn förorenad.

Det som behöver eldas från en **privat** tomt bör eldas på egen tomt eller tas ned till Nedre Tådås eller tas till Heås.

Ris o dyl. från föreningens mark kan läggas vid Midsommarängen.

Föreningen ordnar sedan med borttransport.

-j. Helena Jacobsen blir ny **sammankallande** för områdessamordnarna.

-k. Jan Olausson avsäger sig **områdessamordning**. Han viddtalar Lennart Nilsson att ta över.

**12k ändring: Gunilla viddtalar Lennart Nilsson att kontakta JO för att ev ta över.**

13. Nästa **styrelsemöte** bestämdes till den 22 nov. kl 10.30 (senare ändrat till ca 12.30) hos Rolf.

Sammanträdet avslutades.

Gunnar Sahlström

Sekreterare

Gunilla Jägemalm

ordförande